

## Liberada a tripulación do atuneiro "Playa de Bakio"

Escrito por EFE  
Sábado, 26 Abril 2008 12:11

---



O pesqueiro español "Praia de Bakio", secuestrado por piratas marítimos en augas de Somalia, foi liberado esta tarde e diríxese ás Illas Seychelles coas súas 26 tripulantes en perfecto estado, anunciou a vicepresidenta do Goberno, María Teresa Fernández de la Vega.

Nunha comparecencia no Palacio da Moncloa, a vicepresidenta primeira informou de que o pesquero partiu do lugar onde permanecía retido pouco logo das 17 horas, unha vez que os secuestradores abandonaron o buque, e navega en dirección á cidade de Vitoria, capital de Seychelles, escoltado pola fragata Méndez Núñez.

De la Vega non quixo precisar se se pagou rescate e insistiu varias veces en que "cse ha llegado a la liberación como resultado de una acción coordinada y conjunta del Gobierno, del armador y de la diplomacia".

"Han sido todas las actuaciones propias de la diplomacia las que han determinado este final feliz, esto es todo lo que hay, todo lo que debo y puedo decir, no puedo decir más", manifestou a vicepresidenta.

A liberación do buque foi comunicada por De la Vega ao líder da oposición, Mariano Rajoy; polas ministras de Defensa, Carme Chacón, e de Medio Ambiente, e Medio Rural e Mariño, Elena Espinosa, aos portavoces dos distintos grupos parlamentarios, e polo armador aos familiares dos pescadores.

Ademais, a vicepresidenta declarou que, coas actuacións despregadas para liberar o pesquero hanse "comenzado a asentar las bases para que no vuelva a repetirse una situación semejante", porque "la piratería en el mar debe ser perseguida con más rigor y para ello es necesario el concurso de toda la comunidad internacional".